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Abstract  

This Research aims To how extent is the concept of Creativity , and The 

Importance of Creative Cducation in creating a creative Teacher and this is in 

Accordance with the appropriate Teaching Methods and Methods for such education. 

I used the Analytical Method in completing this Research, Where I reached a lot 

ofResults, including the following: 

- Role of the school Mediator in creating the appropriate Environment for 

theCreators. 

- Importance of the Role of family in the first place in Child supporting. 

- Role of creative Teachers in hone skills of child since the first years of School. 

- Social Institutions have an important Role in raising and supporting this 

Education. 

Key words: Creativity, Education, creative Education, school Environment, 

theEfficiency  
       Résumé: 

L'objectif de cette recherche est de savoir dans quelle mesure le concept de créativité est 

large et l'importance de l'éducation créative dans la création pour nous d'un apprenant 

créatif, et cela selon les méthodes d'enseignement appropriées et les méthodes pour une 

telle éducation.J'ai également suivi la méthode analytique pour mener à bien cette 

recherche, qui a abouti à plusieurs résultats, dont les suivants : 

Le rôle du médiateur scolaire dans la création de l'environnement approprié pour les 

créateurs.L'importance du rôle de la famille en premier lieu dans l'accompagnement de 

l'enfant. 

Le rôle des enseignants créatifs dans le raffinement des compétences de l'enfant dès les 

premières années d'école.Les institutions sociales ont un rôle important à jouer dans la 

sensibilisation et le soutien à cette éducation. 

Mots clés : créativité, éducation, éducation créative, environnement scolaire, compétence
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